
Styrelsemöte 8 
 

Mötesprotokoll  

2020-02-08 18.01 

Zoom 
 

Närvarande:  

Anton Domby  Ordförande 

Andrea Johansson Vice ordförande 

Robin Nilsson Ekonomiansvarig 

Marie Theander Kommunikationsansvarig  

Fabian Svanberg  Projektansvarig  

Hanna Johansson Fastighetsansvarig  

Henrik Simonsson Näringslivsansvarig  

Hampus Sjöblom  Utbildningsansvarig  

Felicia Thiers Eventansvarig  

Cornelia Biller Marknadsföringsansvarig Anslöt 18.20 

 

1. Mötet öppnar  Anton Domby öppnade mötet. 

 

2. Fastställande av röstlängd  9 röstberättigade. 

 

3. Mötesfunktionärer  Anton Domby valdes till  

mötesordförande. Marie Theander 

valdes till sekreterare.  

Hampus Sjöblom & Andrea Johansson 

valdes till justerare tillika rösträknare. 

 

4. Adjungerande  -  



 

5. Fastställande av dagordning Fastställdes. 

 

6. Prestentationsrunda  -  

 

7. Föregående mötesprotokoll  Lades till handlingarna. 

 

8. Projektledare informerar -  

 

9. Diskussion: Tävling Styrelsen diskuterade möjliga tävlingar  

som kan anordnas i kombination med  

kursutvärderingarna för att locka fler att 

delta. 

 

10.  Information: Nya möbler Hanna informerade om de nya  

möblerna till Helsingborgen.  

 

11.Beslut: Valberedningen Valberedningen nominerade Lisa  

Jepsen till den vakantsatta posten i 

Valberedningen. Styrelsen beslutade att 

välja Lisa Jepsen som representant i 

valberedningen.  

 

12.  Diskussion: Datum för Agoras 

 vårmöte Styrelsen diskuterade olika datum för  

kommande Vårmöte och beslutade att 

hålla Agoras Vårmöte 2021 den 

04-05-21. 

 

Cornelia Biller anslöt 18.20 



 

13.Övriga frågor Anton föreslog en diskussion gällande  

hur styrelsen ska marknadsföra sig själva 

till kommande vårmöte. Styrelsen 

diskuterade saken. 

 

Fabian informerade om att posterna i  

Introduction Week är klara.  

 

Intervjuerna för posterna i 

projektgruppen för Examen är klara och 

en projektgrupp är ihopsatt. 

 

Agora-dagen planerar för att 

genomföra projektet i slutet av april. 

 

Hampus tog upp en diskussion gällande 

andraårsstudenterna på ISK och de 

tentaresultat som varit sena under hela 

höstterminen.  

 

14.Mötet avslutas 18.53 

 


